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Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2/2021. 
 

J E G Y ZŐ K Ö N Y V E  
 
 
Készült: 2021. július 13-án 10.00 órai kezdettel megtartott, telefonon összehívott rendkívüli képviselő-testületi 

ülésről 

Ülés helye: Faluház tárgyalóterme, 2657 Tolmács, Sport utca 1. 

Az ülés vezetője: Hajnis Ferenc polgármester 

Jelen vannak: Hajnis Ferenc  polgármester 
 Dósa Istvánné alpolgármester 
 Gyuricza Gergő képviselő 
 Hámori Imréné képviselő 
 Jakus Szilvia képviselő 
 dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester: 
Köszöntöm a képviselőket és a jelen lévőket, megállapítom, hogy az 5 fő képviselő-testületi tagból 5 fő jelen 
van, így az ülés határozatképes és azt megnyitom. 
A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem Hámori Imréné képviselő.  
 
A jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta. 
 
A képviselő-testület a javasolt napirendeket 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta, és az alábbi napirendeket 
tárgyalja: 
 
Napirend 
 

1. A  t o l m á c s i  ó v o d a - i s k o l a  t e tő f e l ú j í t á s i  m u n k á l a t a i  s o r á n  s z ü k s é g e s s é  
v á l t  t ö b b l e t f o r r á s  b i z t o s í t á s á r ó l ,  v a l a m i n t  a z  é p í t é s i  s z e r ződ é s  
m ó d o s í t á s á r ó l  

 
 
 
1. Napirend     A  t o l m á c s i  ó v o d a - i s k o l a  t e tő f e l ú j í t á s i  m u n k á l a t a i  s o r á n  s z ü k s é -  
                g e s s é  v á l t  t ö b b l e t f o r r á s  b i z t o s í t á s á r ó l ,  v a l a m i n t  a z  é p í t é s i  s z e r -  
                ző d é s  m ó d o s í t á s á r ó l  
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Olvastátok a kiküldött anyagot, mi a véleményetek az új árajánlatról, kérelemről? 
 
Hámori Imréné képviselő 
A vállalkozó önhibáján kívül történik az óvoda, iskola tetőfelújítás költségeinek emelkedése. Javaslom, hogy a 
költségkülönbözetet fizessük meg neki, illetve – a csatolt fotók alapján - szükségét látom az ereszcsatorna 
cseréjének is. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Mivel az építőanyagok ára valóban irreálisan és drasztikusan emelkedett, nemigen tudunk mit tenni, mint az új 
árak szerint a különbözetet rendezni. 
A csatorna szerintem ne kerüljön vissza, ha már most van állványozva, most lesz új az egész tető. 2-3 év múlva 
újra állványozni, újra kivonulni költségesebb művelet lenne, mint most megcsinálni egyszerre az egészet. Én 
elfogadom. 
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Dósa Istvánné alpolgármester 
Az anyagárak emelkedése miatt a költségvetés módosításával egyetértek. A csatorna lecserélése, ha a jelenlegi 
munkákkal együtt történik, valószínűleg olcsóbb, mintha pár év múlva egy újabb felvonulással - állványozás stb. 
- készítettjük el. Az árak viszont nem valószínű, hogy csökkeni fognak. A csatorna cseréjét is javaslom. 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Ha össze tudtam volna hasonlítani az eredeti árajánlattal, úgy lehet, érdemben jobban tudnám véleményezni. 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, 
hogy az óvoda-iskola tetőfelújítására a kivitelező által benyújtott többletköltséget az önkormányzat 
költségvetéséből biztosítsuk, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta az óvoda-iskola tetőfelújítási munkálatai során szükségessé vált többletforrás 
biztosításáról, valamint az építési szerződés módosításáról szóló napirendet, és 5 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:  
 

11/2021. (VI.29.) Képviselő-testületi határozat 
 
Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
 
1./ a tolmácsi óvoda-iskola tetőfelújítási munkálatai során szükségessé vált többletforrás 
biztosítása érdekében – az építőanyag árak drasztikus emelkedése miatt - a 2021. évi 
költségvetéséből további 948.033,- Ft + ÁFA összeget biztosít a kivitelező Leier Éptek 
Bt. (2600 Vác, Krakkó köz 8.) (a továbbiakban: Kivitelező) kérelme alapján; 
 
2./ valamint a Kivitelező jelzésének megfelelően a Képviselő-testület megbízza Kivitelezőt 
az ereszcsatorna cseréjének elvégzésével, melynek árajánlat szerinti összegét, azaz 
819.834,- Ft + ÁFÁ-t az Önkormányzat 2021. évi költségvetéséből elkülönítjük. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a 2021. június 1. napján a Kivitelezővel 
kötött Építési szerződést jelen határozat szerint módosítsa és a szükséges jognyilatkozatokat 
tegye meg. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
 
További napirend nem volt, a polgármester megköszönte a jelenlétet és az ülést lezárta. 
 

 
 

K.m.f. 
 
 
 
 Hajnis Ferenc  dr. Molnár-Fábián Ágnes 
 polgármester jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles. 
 
 

Hámori Imréné 
képviselő 


